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Verslag gemeenteraad van 9 november 2010 
 
Aanwezig:  Voorzitter-Burgemeester:  Victor Gerniers 
 Schepenen: Godfried Van de Meulebroeke, Greet Coucke, Claude 

Van Marcke, Maurice Vanmarcke, Prudent Lanneau 
 Gemeenteraadsleden: Marleen Titeca-Decraene, Jan Steverlynck, Gino 

Devogelaere, Mia Tack-Defoirdt, Rik Colman, Ignace 
Demeulemeester, Dirk Tack, Anne Marie Ampe, Pascal 
Desmet, Eddy Recour, Dolores De Vlaminck, Frank 
Dooms, Linda Dewaele, Albert Defeyter, Willy 
Demeulemeester, Paul Verleyen, Marnix De Craemer 

 Gemeentesecretaris: Patrick Vandeputte 
Verontschuldigd:    
__________________________________________________________________________________________ 

  
Bij aanvang van de gemeenteraadszitting zijn de raadsleden Ignace Demeulemeester, Anne Marie 
Ampe en Dolores De Vlaminck nog niet aanwezig. 
 
De voorzitter Victor Gerniers opent de vergadering om 18u30 
 

Punt 1.  
1.1. Goedkeuring verslag gemeenteraad van 5 oktober 2010. 
Er zijn geen opmerkingen betreffende het verslag van de gemeenteraadszitting van dinsdag 5 oktober 
2010. Het verslag wordt eenparig goedgekeurd. 
 
Raadslid Anne Marie Ampe vervoegt zich bij de gemeenteraad. 
 
1.2. Kennisname verslag overleg gemeente/OCMW van 14 oktober 2010. 
De gemeenteraad neemt kennis van het verslag van het overleg op donderdag 14 oktober  2010 
tussen de gemeente Anzegem en het OCMW Anzegem. 
 
Raadslid Rik Colman stelt vast dat er in het verslag van het overleg gewag gemaakt wordt van een 
doorgedreven samenwerking gemeentelijke dienst sociaal welzijn en OCMW wat o.a. blijkt uit de 
verslaggeving betreffende bespreking budgetwijziging (project inbreiding balie) – wijziging 
personeelsformatie (medewerker niveau A). Hij vraagt wat er aan de hand is en wenst hierover 
toelichting te bekomen. 
 
Schepen Greet Coucke verduidelijkt dat het in het kader van besparingen en rationalisering 
noodzakelijk zal zijn bepaalde diensten te reorganiseren. Een van de denkpistes is het OCMW en de 
gemeentelijke dienst sociaal welzijn samen te brengen met als betrachting één sociaal huis om zo de 
sociale dienstverlening naar de burgers nog te verbeteren. Een werkgroep zal dit verder voorbereiden. 
 
Raadslid Rik Colman merkt op dat zijn fractie reeds 2 jaar geleden dit voorstelde toen de werken tot 
herinrichting oude pastorie aan bod kwamen in de gemeenteraad. De kosten voor de huisvesting van 
de dienst sociaal welzijn hadden indien men toen beide diensten had samengebracht niet hoeven 
gemaakt te worden. 
 
Schepen Greet Coucke antwoordt dat de kosten zeker niet verloren zijn en zorgen voor een 
meerwaarde van het gebouw. Trouwens mocht de dienst sociaal welzijn het pand binnenkort verlaten 
dan zal het wellicht gebruikt worden voor tijdelijke huisvesting van de gemeenteschool afdeling 
Ingooigem tijdens de bouwwerken. Eventuele verkoop van het gebouw is niet voor onmiddellijk. 
Daarnaast vergt het ook tijd om beide diensten stapsgewijs naar elkaar toe te laten groeien.  
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 2. Algemeen bestuur 
2.1. Intergemeentelijke samenwerking: 
2.1.1. Intercommunale Leiedal: goedkeuring agenda buitengewone algemene vergadering van 7 
december 2010. 
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Eenparig wordt de agenda goedgekeurd van de buitengewone algemene vergadering op dinsdag 7 
december 2010 van de Intercommunale Leiedal en wordt aan de in zitting van heden nog aan te 
duiden vertegenwoordigers opdracht gegeven om de agendapunten, waarvoor een beslissing moet 
worden genomen, goed te keuren. 
 
De gemeenteraad,  
Gelet op het nieuwe decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, meer 
bepaald artikel 44; 
Gelet op de bepalingen van het Gemeentedecreet ter zake; 
Gelet op de statuten van de Intercommunale Leiedal d.d. 28 oktober 2003 en gewijzigd bij besluit van 
de algemene vergadering d.d. 25 mei 2004, d.d. 29 november 2005, d.d. 11 december 2007, d.d. 27 
mei 2008 en 4 december 2008; 
Gelet op de buitengewone algemene vergadering die doorgaat op dinsdag 7 december 2010 met 
volgende agenda: 
1. Werkprogramma 2011 
2. Begroting 2011 
3. Gemeentelijke bijdrage in de werkingskosten voor 2011; 
Na bespreking    
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De in zitting van heden aangeduide vertegenwoordigers worden opgedragen om de op de 
agenda geplaatste punten van de buitengewone algemene vergadering van de Intercommunale 
Leiedal van 7 december 2010, waarvoor een beslissing moet worden genomen, goed te keuren. 
Art.2: Afschrift van onderhavig besluit over te maken aan de Intercommunale Leiedal. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
2.1.2. Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen Psilon: 
goedkeuring agenda buitengewone algemene vergadering van 14 december 2010. 
Eenparig wordt de agenda goedgekeurd van de buitengewone algemene vergadering op dinsdag 14 
december 2010 van de Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-
Vlaanderen Psilon en wordt aan de in zitting van heden nog aan te duiden vertegenwoordigers 
opdracht gegeven om de agendapunten, waarvoor een beslissing moet worden genomen, goed te 
keuren. 
 
De gemeenteraad,  
Gelet op het nieuwe decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, meer 
bepaald artikel 44; 
Gelet op de bepalingen van het Gemeentedecreet terzake; 
Gelet op de statuten van de Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen; 
Gelet op de buitengewone algemene vergadering die doorgaat op dinsdag 14 december 2010 met 
volgende agenda: 
1. Vaststelling werkprogramma 2011 
2. Vaststelling begroting 2011 
3. Vervanging bestuurder namens gemeente Pittem 
4. Verlenging mandaat deskundige Kris Coenegrachts; 
Na bespreking      
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De in zitting van heden aangeduide vertegenwoordigers worden opgedragen om de op de 
agenda geplaatste punten van de buitengewone algemene vergadering van de Vereniging voor 
Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen van 14 december 2010, waarvoor een beslissing moet 
worden genomen, goed te keuren. 
Art.2: Afschrift van onderhavig besluit over te maken aan de Vereniging voor Crematoriumbeheer in 
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Zuid-West-Vlaanderen. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
2.1.3. West-Vlaamse Intercommunale Vliegveld Wevelgem-Bissegem W.I.V.: goedkeuring 
agenda buitengewone algemene vergadering van 15 december 2010.  
Eenparig wordt de agenda goedgekeurd van de buitengewone algemene vergadering op woensdag 
15 december 2010 van de West-Vlaamse Intercommunale Vliegveld Wevelgem-Bissegem en wordt 
aan de in zitting van heden nog aan te duiden vertegenwoordigers opdracht gegeven om de 
agendapunten, waarvoor een beslissing moet worden genomen, goed te keuren. 
 
De gemeenteraad,  
Gelet op het nieuwe decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, meer 
bepaald artikel 44; 
Gelet op de bepalingen van het Gemeentedecreet ter zake; 
Gelet op de statuten van de West-Vlaamse Intercommunale Vliegveld Wevelgem-Bissegem; 
Gelet op de buitengewone algemene vergadering die doorgaat op woensdag 15 december 2010 met 
volgende agenda: 
1. Bespreking van de strategie, de te plannen activiteiten en de begroting voor het jaar 2011; bepalen 

van de werkingsbijdrage van de gemeenten voor 2011 op 0,25 euro per inwoner, in één maal te 
innen. 

2. Varia; 
Na bespreking      
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De in zitting van heden aangeduide vertegenwoordigers worden opgedragen om de op de 
agenda geplaatste punten van de buitengewone algemene vergadering van de West-Vlaamse 
Intercommunale Vliegveld Wevelgem-Bissegem van 15 december 2010, waarvoor een beslissing 
moet worden genomen, goed te keuren. 
Art.2: Afschrift van onderhavig besluit over te maken aan de West-Vlaamse Intercommunale Vliegveld 
Wevelgem-Bissegem. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
2.1.4. Intercommunale maatschappij voor Gas en Elektriciteit van het Westen (Gaselwest): 
goedkeuring agenda buitengewone algemene vergadering van 22 december 2010 en 
statutenwijziging.  
Eenparig wordt de agenda goedgekeurd van de buitengewone algemene vergadering op woensdag 
22 december 2010 van de Intercommunale maatschappij voor Gas en Elektriciteit van het Westen 
(Gaselwest), evenals het voorstel tot statutenwijziging en wordt aan de in zitting van heden nog aan te 
duiden vertegenwoordigers opdracht gegeven om de agendapunten, waarvoor een beslissing moet 
worden genomen, goed te keuren. 
 
De gemeenteraad,  
Gelet op het feit dat de gemeente aangesloten is bij de intercommunale vereniging GASELWEST; 
Gelet op het feit dat de gemeente per aangetekende brief van 30 september 2010 werd opgeroepen 
deel te nemen aan de algemene vergadering in buitengewone zitting van GASELWEST die 
bijeengeroepen wordt op 22 december 2010 in Kortrijk, President Kennedypark 12 met volgende 
agenda: 
1.a.Bijzondere verslagen van de raad van bestuur en van de commissaris – in het kader van artikel 
      413 Wetboek van Vennootschappen – ter verantwoording van de wijziging aan het doel 
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   b.Goedkeuring van de statutenwijzigingen 
2. Bespreking van de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2011  
    alsook van de door de raad van bestuur opgestelde begroting 2011 
3. Volmachtverlening inzake bestellingen van Gaselwest aan Eandis – Bekrachtiging 
4. Statutaire benoemingen 
5. Statutaire mededelingen; 
Gelet op het dossier met documentatiestukken dat aan de gemeente overgemaakt werd; 
Gelet op het feit dat de voorgestelde statutenwijziging als bedoeling heeft een bijkomende 
dienstverlening op te nemen, nl. de EnergieDiensten voor Lokale Besturen (EDLB) en dat hiermee 
ingespeeld wordt op de bestaande lokale en gemeentelijke behoeften binnen het statutair en 
regelgevend kader; 
Gelet op het feit dat een programma voorgesteld wordt dat begeleiding, coördinatie en financiële 
ondersteuning (prefinanciering) aanbiedt en het eveneens mogelijk maakt om een reële 
energiebesparing te realiseren, dat het hele project kadert binnen de Europese Richtlijn 2006/32/EG 
en de daarin opgenomen verplichtingen rond energie-efficiëntie en conform is aan en gebaseerd op 
het besluit van de Vlaamse Regering van 2 maart 2007 inzake de openbaredienstverplichtingen ter 
bevordering van het rationeel energiegebruik (artikel 10); 
Gelet ook op het feit dat de juridische basis voor de EDLB-dienstverlening door de Vlaamse 
gemengde distributienetbeheerders tot stand kwam na overleg met de vertegenwoordigers van de 
toezichthoudende overheid en dat o.a. artikel 10 van voornoemd besluit expliciet opgenomen wordt in 
de statuten (artikel 3);    
Gelet op het Gemeentedecreet; 
Na bespreking 
BESLUIT : eenparig 
Art.1: Zijn goedkeuring te hechten aan volgende agenda voor de algemene vergadering in 
buitengewone zitting op 22 december 2010: 
1. a) Bijzondere verslagen van de raad van bestuur en van de commissaris – in het kader van artikel      

    413 Wetboek van Vennootschappen – ter verantwoording van de wijziging aan het doel 
     b) Goedkeuring van de statutenwijzigingen 
2. Bespreking van de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2011 

alsook van de door de raad van bestuur opgestelde begroting 2011 
3. Volmachtverlening inzake bestellingen van Gaselwest aan Eandis – bekrachtiging 
4. Statutaire benoemingen 
5. Statutaire mededelingen; 
Art.2: Zijn goedkeuring te hechten aan het ontwerp van wijzigingen aan de statuten en hun bijlagen 
van de intercommunale vereniging GASELWEST, zoals ter kennis gebracht aan de gemeenteraad. 
Art.3: De vertegenwoordigers van de stad/gemeente die zullen deelnemen aan de buitengewone 
zitting van de algemene vergadering van GASELWEST op 22 december 2010 op te dragen hun 
stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake 
onderhavige gelegenheid; 
Art.4: Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de intercommunale vereniging 
GASELWEST, ter attentie van het secretariaat, p/a Brusselsesteenweg 199 te 9090 Melle. 
Art.5: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
2.1.5. Financieringsintercommunale voor de gemeenten van Gaselwest (FIGGA): goedkeuren 
agenda buitengewone algemene vergadering van 22 december 2010 met kapitaalverhoging van  
Publi-T  en borgstelling financiering voor een bedrag van € 169.035,61. 
Schepen Maurice Vanmarcke vraagt aandacht voor de kapitaalsverhoging  Publi-T via participatie in 
Elia. Deze kapitaalsverhoging gebeurt in principe zonder rechtstreekse inbreng van middelen uit de 
gemeentekas maar via de middelen en reserves van Figga. Op termijn kan dit wel een invloed hebben 
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op het dividend dat wordt uitgekeerd aan de gemeenten omdat precies de reserves worden 
aangewend om het dividend aan de gemeente bij fluctuaties op hetzelfde peil te houden. Als die 
reserves echter gebruikt worden voor de kapitaalsverhoging zullen ze dan niet meer beschikbaar zijn 
voor dividenduitkering. 
 
Om die redenen is het wenselijk meer informatie te bekomen en stelt de schepen voor nu geen 
beslissing te nemen betreffende dit agendapunt maar het af te voeren in afwachting van meer 
duidelijkheid. 
 
Raadslid Jan Steverlynck deelt deze mening en vraagt aanvullend of er een regeling zou voorzien zijn 
met een ‘voorkeurbehandeling’ voor nieuwe aandelen en de bestaande die al of niet meer preferent 
zouden zijn. 
 
Volgens schepen Maurice Vanmarcke blijkt dit niet uit de beschikbare documenten. 
 
De gemeenteraad gaat eenparig akkoord om dit agendapunt af te voeren doch in de gesloten zitting 
wel afgevaardigden aan te duiden om deze buitengewone algemene vergadering bij te wonen. 
_________________________________________________________________________________ 
 
2.2. Straatnaamgeving 
2.2.1. Definitieve vaststelling straatnaam Henri Heffinckstraat. 
Eenparig wordt definitief de straatnaam Henri Heffinckstraat vastgesteld voor de nieuw aan te leggen 
zijstraat in het sociaal huisvestingsproject aan Ter Schabbe. Tegelijk wordt beslist de straatnaam 
Henri Heffinckpad voor de verbinding voetpad tussen de Kerkstraat en Borreberg op te heffen. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op de princiepsbeslissing van de gemeenteraad d.d. 6 juli 2010 tot het toekennen van de naam 
‘Henri Heffinckstraat’ aan de nieuw aan te leggen zijstraat van Ter Schabbe; 
Gelet op het onderzoek de commodo et incommodo van 18 augustus 2010 tot en met 19 oktober 
2010 zonder bezwaren noch opmerkingen; 
Gelet op de adviesvraag d.d. 16 augustus 2010 gericht aan de culturele raad, Leiedal en de sociale 
huisvestingsmaatschappijen ‘Mijn Huis’ en de ‘Zuid-West-Vlaamse Sociale Huisvestingsmaatschappij’; 
Gelet op het gunstig advies uitgebracht door cvba Mijn Huis op 13 september 2010; 
Overwegende dat bij ontstentenis van advies, dit geacht wordt gunstig te zijn; 
Overwegende dat er ook een Henri Heffinckpad bestaat, d.i. de benaming voor het verbindingspad 
tussen de Kerkstraat en de Borreberg; dat dit verwarring kan scheppen voor de weggebruikers en dat 
het derhalve aangewezen is om een nieuwe en andere naam te zoeken voor dit pad; 
Gelet op het decreet van 29 november 2002 houdende wijziging van het decreet van 28 januari 1977 
tot bescherming van de namen van de openbare wegen en pleinen; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De naam ‘Henri Heffinckstraat’ wordt definitief toegekend aan de nieuw aan te leggen zijstraat 
van Ter Schabbe (doorheen nog te realiseren sociaal woonproject). 
Art.2: De benaming Henri Heffinckpad (verbindingspad tussen de Kerkstraat en de Borreberg) wordt 
opgeheven en de procedure voor het geven van een nieuwe naam aan dit pad wordt opgestart in de 
eerstvolgende gemeenteraad. 
Art.3: Het college van burgemeester en schepenen wordt belast met de uitvoering van onderhavige 
beslissing. 
Art.4: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
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2.2.2. Principiële vaststelling straatnaam voor nieuwe zijstraat Blaarhoekstraat.   
Eenparig wordt principieel de straatnaam Oosthoek vastgesteld voor de straat in de nieuwe private 
verkaveling aan de Blaarhoekstraat. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het decreet van 28 januari 1977 tot bescherming van de namen van de openbare wegen en 
pleinen en gewijzigd door het decreet van 29 november 2002; 
Gelet op het Gemeentedecreet; 
Overwegende dat er een naam dient voorzien te worden voor de straat doorheen het nieuwe 
woonproject aan de Blaarhoekstraat; 
Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen om deze nieuwe weg de naam 
Oosthoek te geven; 
Gelet op de toelichting terzake; 
Overwegende dat deze ingreep geen gevolgen heeft naar de huidige bewoners van de 
Blaarhoekstraat toe; dat zij m.a.w. hun huidige adres blijven behouden; 
Na bespreking 
BESLUIT: principieel en eenparig  
Art.1: De straat door het nieuwe woonproject aan de Blaarhoekstraat de naam ‘Oosthoek’ te geven. 
Art.2: Dit voorstel van nieuwe straatnaam wordt voor advies overgemaakt aan de gemeentelijke raad 
voor cultuur 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
Raadslid Dolores De Vlaminck vervoegt zich bij de gemeenteraad. 
 

Punt 3. Financiën 
3.1. Vaststellen budgetwijziging dienstjaar 2010 - 5 (gewone dienst) en 6 (buitengewone dienst). 
Schepen Maurice Vanmarcke wenst de gemeentesecretaris, de financieel beheerder en het 
managementteam te bedanken voor de verklarende en financiële nota bij deze budgetwijziging. 
 
Ook raadslid Rik Colman dankt voor deze nuttige toelichting. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke geeft toelichting bij voorliggende budgetwijziging 5 en 6 van het 
dienstjaar 2011. 
 
In deze wijziging gewone dienst zijn eigenlijk 2 grote ‘principes’ opgenomen: 
1° - een aantal budgetten worden veranderd van economische of functionele codes en/of boekhoudig-
technisch uitgesplitst zodat de budgetten nog beter toewijsbaar zijn aan diensten en functies wat van 
belang is om de precieze kostprijs van de diensten en werking te kennen. 
 
2° - de budgetten werden zeer krap gezet. Waar uit de praktijk van de vorige jaren blijkt dat in de 
rekeningen de meeste budgetten een overschot vertoonden van ongeveer 8% werd dit nu reeds in het 
budget verminderd en dit vooral als duidelijk signaal in functie van de komende noodzakelijke 
besparingen. Besparingen effectief realiseren vergt eerst concrete maatregelen die voorbereid worden 
samen met het budget 2011. 
 
De wijzigingen in de buitengewone dienst zijn eigenlijk het verhaal hoever we staan met de diverse 
investeringsprojecten. 
 
Verder is een gemeente ‘levende’ materie die steeds nieuwe beslissingen vergt volgens nieuwe of 
gewijzigde omstandigheden en inzichten en waardoor aanpassingen noodzakelijk zijn.  
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Raadslid Rik Colman is van mening dat het toch wel moeilijk blijft om verschuivingen binnen het 
personeelsbestand op te volgen en wat voor gevolgen dit voor het personeel zelf heeft zoals 
bijvoorbeeld mogelijk loonsverlies. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke verduidelijkt dat het de verdienste is van de gemeentelijke 
personeelsdienst om alles van zeer nabij op te volgen en dat er zeer mooi werk wordt geleverd. 
 
De voorzitter Victor Gerniers vult aan dat wijzigingen steeds gebeuren in samenspraak met het 
betrokken personeelslid en dat er geen loonverlies wordt geleden. 
 
Ook raadslid Rik Colman verklaart dat de gemeentelijke personeelsdienst een pluim verdient voor het 
puike werk.  
 
Raadslid Rik Colman stelt algemeen dat er toch een serieus probleem blijft met een groot tekort in het 
eigen dienstjaar van ongeveer 1,7 miljoen euro. 
 
Vertaald op basis van de dienstjaarrekening 2009 stijgen de uitgaven met ongeveer 5% en de 
ontvangsten daarentegen dalen met +/- 9%. Voor personeel is de stijging zelfs 10% ten opzichte van 
2009 en de werkingskosten stijgen met ongeveer 6,5%. 
 
Algemene bemerking hierbij is dat de uitgaven dringend beter dienen beheerst te worden gezien de 
dagdagelijkse werkingskosten blijven stijgen. 
 
Raadslid Rik Colman heeft verder volgende concrete vragen betreffende de gewone dienst: 

• Stijging uitgaven brandweer vorige dienstjaren met 80.000 euro en vermindering van de 
kosten opleiding brandweer met 7.000 euro. Heeft dit iets te maken met de beslissing van 
vorige maand om toe te treden tot de operationele prezone? 

• Vermindering budget schuilhuisjes terwijl er een beslissing genomen werd betreffende een 
schuilhuisje aan de halte Kruisweg. 

• Er zijn duidelijk minder recepties (zeker voor de gemeenteraadsleden) en toch stijgt het 
budget voor receptie- en representatiekosten. 

• De sterke daling van de interesten is opvallend. 

• Betekenis van een overboeking van 115.000 euro van de gewone naar de buitengewone 
dienst? 

• Een bijkomend budget van 6.000 euro voor onroerende voorheffing als gevolg van de 
aanpassing kadastraal inkomen Beukenhof vergt dit geen compensatie voor de huurder? 

 
De voorzitter Victor Gerniers en/of schepen Maurice Vanmarcke verstrekken volgende toelichting: 

• Brandweer: het betreft verrekening in de bijdrage van de Z-korpsen aan de Y-centra en dit 
voor de voorbije jaren. De huidige verhoging met 80.000 euro zou daarvoor moeten volstaan. 
Dit heeft niets te maken met het toetreden tot de operationele prezone. Het budget voor 
opleiding kan verminderen omdat er minder stagiair brandweermannen een opleiding volgen. 

• Voor schuilhuisjes van De Lijn worden er dit jaar geen facturen meer verwacht. 

• De aanpassing van het budget receptie-en representatiekosten stijgt door de aankoop van 
een nieuwe voorraad boodschappentassen met het logo van de gemeente Anzegem. 

• De interesten dalen omdat er nog nauwelijks beleggingen zijn die een goede opbrengst geven 
waardoor er nu veelvuldig gebruik gemaakt wordt van het klassieke spaarboekje. 
Ook was het zo dat bij de vorige budgetwijziging eigenlijk al een correctie had moeten 
uitgevoerd worden maar dat dit niet gebeurde omdat anders geen sluitend evenwicht te 
bekomen was in de toen zeer beperkte wijziging. Dit wordt nu rechtgezet. 
Ook is het zo dat uitgaven waarvoor eigenlijk leningen worden aangewend voorlopig 
geprefinancieerd worden met eigen middelen in plaats van deze middelen te beleggen. Het 
betreft een pakket van ongeveer 3.000.000 leningen. Het dient nog verder onderzocht te 
worden of dit wel de beste strategie is. 

• De overdracht van 115.000 euro betreft een uitzonderlijk dividend van Figga dat zo moest 
geboekt worden. 

• Het ‘Beukenhof’ is een aangelegenheid voor het budget 2011 waarbij ook rekening dient 
gehouden te worden met de door de huurders gedane investeringen. 

 
Met betrekking tot de buitengewone dienst heeft raadslid Rik Colman volgende vragen: 
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• 250.000 euro meer budget voor de Kerkstraat voor verwerking grond en puin. Heeft de 
gemeente daar eigenlijk iets mee te maken? 

• Wat is er aan de hand met Rio-P en van wie zijn de rioleringen nu eigenlijk? 

• Waarom wordt het budget voor maatregelen verkeersveiligheid Vichtsesteenweg geschrapt 
evenals het budget voor jeugdlokalen in Vichte? 

 
Schepen Maurice Vanmarcke en/of schepen prudent Lanneau geven volgende uitleg: 

• Inzake het dossier werken Kerkstraat is er nieuwe wetgeving betreffende verwerking puin en 
grond en kan de gemeente niet anders dan daarvoor te betalen. 

• Het oorspronkelijk opzet van Rio-P was eigenlijk interessant maar de praktijk spreekt dit vooral 
financieel tegen. De VWM kan voorlopig geen toelagen ontvangen waardoor rioleringswerken 
noodgedwongen moeten uitgesteld worden. Wetgevend werk zou hieromtrent in voorbereiding 
zijn. 
Ingeval de gemeente uit Rio-P zou stappen, kan er een uittredingsvergoeding verschuldigd 
zijn vandaar dat daarvoor een beginsel wordt voorzien via deze budgetwijziging. 
Voor de vergoeding die de gemeente bekwam voor de overname van de rioleringen door 
VMW  is er een negatieve rekening courant ontstaan waarvoor de gemeente nu interest dient 
te betalen, welke zwaar doorweegt op de beschikbare middelen voor het uitvoeren van 
werken. 
De rioleringen zijn vermoedelijk nog eigendom van de gemeente, die er weliswaar reeds een 
vergoeding voor kreeg, doch die nog niet bij authentieke akte werden overgedragen aan de 
VMW, of mogelijks van beide besturen? 

• De werken in functie van de verkeersveiligheid Vichtsesteenweg worden op een eenvoudige 
manier in eigen beheer door de gemeentelijke technische dienst uitgevoerd, wat een flink stuk 
goedkoper is en waarvoor er geen investeringsbudgetten meer moeten voorzien worden. In de 
Klijtberg is er reeds een dergelijke ingreep uitgevoerd en er volgen nog werken in de 
Oudenaardestraat, Schaagstraat en Vichtsesteenweg. 
Raadslid Rik Colman vraagt om er toch op te letten dat deze infrastructurele ingrepen toch wel 
voldoende verlicht zijn. 

• In het budget 2011 wordt budget voorzien voor de kosten studie en ontwerp oprichten 
jeugdlokalen in Vichte met de bedoeling de studie in een pakket te kunnen afwerken in plaats 
van gespreid over 2 dienstjaren. 

 
Met 17 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 neen-stemmen (CD&V-GMW) op 22 
uitgebrachte stemmen wordt de budgetwijziging nr. 5 – gewone dienst van het dienstjaar 2010 
vastgesteld. 
 
Met  17 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 neen-stemmen (CD&V-GMW) op 22 
uitgebrachte stemmen wordt de budgetwijziging nr. 6 – buitengewone dienst van het dienstjaar 2010 
vastgesteld. 
 
Na de wijzigingen 5 en 6 vertoont het budget 2010 volgend resultaat: 
 

SAMENVATTINGSTABEL BEGROTINGSWIJZIGING NR 5 - gewone dienst  

  
volgens de 
oor- verhoging verlaging 

na de 
voorgestelde 

  spronkelijke + - wijziging 

  
begroting of 
de       

  
vorige 
wijziging       

Alg. resultaat begrotingsrekening   
2008 1.222.735,76     

1.222.735,76 
(1) 

Resultaat begrotingsrekening        
2009 387.457,35     

387.457,35 
(2) 

          

Alg. resultaat begrotingsrekening   
2009 1.610.193,11     

1.610.193,11 
(3) 

          

Begrotingswijziging                 
2010         
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Ontvangsten van het eigen 
dienstjaar 13.809.293,00 167.261,00 373.677,00 13.602.877,00 

Uitgaven van het eigen dienstjaar 15.717.976,00 453.190,00 837.444,00 15.333.722,00 
          

Ontvangsten vorige jaren 12.981,00 0 0 12.981,00 

Uitgaven vorige jaren 146.375,00 85.776,00 0 232.151,00 
          

Ontvangsten overboekingen 431.883,89 22.297,00 0 454.180,89 

Uitgaven overboekingen 0 114.359,00 0 114.359,00 

Geraamd resultaat van de 
begroting  2010 -1.610.193,11 

-
463.767,00 -463.767,00 

-1.610.193,11 
(4) 

      
Geraamd algemeen 

begrotingsresultaat 2010 0,00 (5) 

(3)=(1)+(2)    (5)=(3)+(4)     

     

SAMENVATTINGSTABEL BEGROTINGSWIJZIGING NR 6 - buitengewone dienst  

  
volgens de 
oor- verhoging verlaging 

na de 
voorgestelde 

  spronkelijke + - wijziging 

  
begroting of 
de       

  
vorige 
wijziging       

Alg. resultaat begrotingsrekening   
2008 138.988,00     

138.988,00 
(1) 

Resultaat begrotingsrekening        
2009 127.860,65     

127.860,65 
(2)  

          

Alg. resultaat begrotingsrekening   
2009 266.848,65     

266.848,65 
(3) 

          

Begrotingswijziging                 
2010         
          
Ontvangsten van het eigen 
dienstjaar 10.160.863,00 395.143,00 5.011.813,00 5.544.193,00 

Uitgaven van het eigen dienstjaar 9.890.567,00 16.502,00 4.411.301,00 5.495.768,00 
          

Ontvangsten vorige jaren 43.350,00 0 0 43.350,00 

Uitgaven vorige jaren 116.979,00 253.650,00 0 370.629,00 
          

Ontvangsten overboekingen 837.056,00 145.117,00 373.000,00 609.173,00 

Uitgaven overboekingen 1.300.571,65 115.659,00 819.063,00 597.167,65 

Geraamd resultaat van de 
begroting  2010 -266.848,65 154.449,00 154.449,00 

-266.848,65 
(4) 

      
Geraamd algemeen 

begrotingsresultaat 2010 0,00 (5) 

(3)=(1)+(2)    (5)=(3)+(4)     
_________________________________________________________________________________
  
3.2. Mededeling beslissing van de gouverneur samen met de geformuleerde opmerkingen en 
aanbevelingen nopens de jaarrekening over het boekjaar 2009 van de gemeente. 
De gemeenteraad neemt kennis van het besluit d.d. 21 september 2010 van de gouverneur van West-
Vlaanderen nopens de jaarrekening over het boekjaar 2009 en van de geformuleerde opmerkingen en 
aanbevelingen. 
 
De gemeenteraad,   
Gelet op het Gemeentedecreet; 
Gelet op het toezichtsdecreet van 28 april 1993; 
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Gelet op de brief van 22 september 2010 vanwege de heer gouverneur – Agentschap voor 
Binnenlands bestuur – Afdeling West-Vlaanderen, houdende mededeling van het besluit van de 
gouverneur nopens de rekening 2009 van de gemeente Anzegem; 
Na bespreking 
NEEMT KENNIS: 
Van het besluit van de gouverneur d.d. 21 september 2010 nopens de jaarrekening over het boekjaar 
2009 van de gemeente Anzegem. 
Gedaan in zitting als ten hoofde, 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
3.3. Aanpassing algemeen gemeentelijk retributiereglement. 
Eenparig wordt een aanpassing van het algemeen gemeentelijk retributiereglement goedgekeurd. 
 
Raadsbesluit : zie aparte bijlage. 
_________________________________________________________________________________ 
 
Schepen Claude Van Marcke en raadslid Pascal Desmet verlaten de gemeenteraad. 
 
3.4. Gemeentelijk retributiereglement op werken aan nutsvoorzieningen op gemeentelijk 
openbaar domein – goedkeuren verlenging van 1 januari 2011 tot 31 december 2013 
Eenparig wordt de verlenging van 1 januari 2011 tot 31 december 2013 goedgekeurd van het 
retributiereglement op werken aan nutsvoorzieningen op gemeentelijk openbaar domein. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt of die retributie ook  wordt betaald. 
 
Dit is effectief het geval. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43 betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen en latere wijzigingen; 
Gelet op het feit dat de gemeente en de burgers voortdurend geconfronteerd worden met de plaatsing 
van en/of onderhoud aan verschillende nutsvoorzieningen op gemeentelijk grondgebied; 
Gelet op het feit dat deze nutsvoorzieningen werkzaamheden vergen langs de gemeentelijke wegen 
en aldus een impact hebben op het openbaar domein; 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad d.d. 6 mei 2002 houdende goedkeuring van de Code 
voor Infrastructuur- en Nutswerken langs gemeentewegen die tot doel heeft een snelle en vlotte 
uitvoering van de werken te bevorderen, ten einde de hinder en de duur van de werken tot een 
minimum te herleiden; 
Gelet op het feit dat deze Code werd opgemaakt door een overlegplatform bestaande uit een 
delegatie van nutsbedrijven en een delegatie van de gemeenten, de Vlaamse Administratie van 
Wegen en Verkeer en van Binnenlandse Aangelegenheden;  
Gelet op het feit dat er op het vlak van het onderhoud en de herstellingen ook geregeld dringende 
werken moeten worden uitgevoerd die verband houden met de continuïteit van de dienstverlening en 
dat er daarnaast een aantal werken zijn zoals aansluitingswerken, herstellingen en andere kleine 
onderhoudswerken die omzeggens constant een impact hebben op het openbaar domein; 
Gelet op de gemeenteraadsbesluiten houdende vaststellen van een retributie op werken aan 
nutsvoorzieningen op gemeentelijk openbaar domein: 

• raadsbesluit van 13 december 2004 (periode 2005-2006) 

• verlenging: raadsbesluit van 4 december 2006 (periode 2007) 

• verlenging: raadsbesluit van 6 november 2007 (periode 2008-2009-2010); 
Overwegende dat het bestaande retributiereglement d.d. 7 november 2007 op werken aan 
nutsvoorzieningen op gemeentelijk openbaar domein nog loopt tot 31 december 2010; dat het 
aangewezen is dit reglement te verlengen; 
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Gelet op het advies van de respectievelijke diensten (zie bijlagen); 
Gelet op het onderzoek de commodo et incommodo dat liep van 20 oktober 2010 tot 9 november 
2010 (te 12u) zonder opmerkingen of bezwaren; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1:  
Artikel 1 – Algemeen 
Er wordt aan de eigenaar van elke nutsvoorziening een retributie aangerekend op de gemeentelijke 
dienstverlening en het gebruik van het gemeentelijk openbaar domein naar aanleiding van werken aan 
permanente nutsvoorzieningen op het gemeentelijk openbaar domein, in uitvoering en met toepassing 
van de Code voor Infrastructuur- en Nutswerken langs gemeentewegen.  
Permanente nutsvoorzieningen zijn: 

• alle installaties (zoals kabels, leidingen, buizen,…), inclusief hun aanhorigheden (zoals kabel-, 
verdeel-, aansluit-, e.a. kasten, palen, masten, toezichts-, verbindings-, e.a. putten…) dienstig 
voor het transport van elektriciteit, gas, gasachtige producten, stoom, drink-, hemel- en afvalwater, 
warm water, brandstof 

• telecommunicatie 

• radiodistributie en kabeltelevisie 

• de transmissie van enigerlei data 
ongeacht of een privé-gebruiker al dan niet op die installaties kan aangesloten worden 

• alle trein- en tramsporen die zich bevinden op de openbare weg worden eveneens aanzien als 
nutsvoorzieningen. 

De retributie is niet verschuldigd indien de werken worden uitgevoerd samen met of onmiddellijk voor-
afgaand aan wegen- of rioleringswerken uitgevoerd door de gemeente of indien het werken zijn die 
uitgevoerd worden op verzoek van de gemeente. 
Onderhavig retributiereglement gaat in vanaf 1 januari 2011 voor een termijn eindigend op 
31 december 2013. 
Artikel 2 – Retributie naar aanleiding van sleufwerken 
De retributie naar aanleiding van sleufwerken is verschuldigd per dag en per lopende meter openlig-
gende sleuflengte voor alle sleufwerken. Zij bedraagt voor werken in rijwegen € 2, voor werken in 
voetpaden € 1,50 en voor werken in aardewegen € 0,90.  
Wanneer in dezelfde sleuf gelijktijdig werken uitgevoerd worden voor twee of meer nutsvoorzieningen 
bedraagt voormelde retributie voor de eigenaar van elke nutsvoorziening 60% van hogervermelde 
bedrag(en). 
Een begonnen dag geldt voor een volledige dag. 
Elk deel van een lopende meter wordt als een volledige lopende meter in rekening gebracht. 
Artikel 3 – Retributie voor dringende werken, aansluitingswerken, herstellingen en kleine 
onderhoudswerken 
Voor de hinder veroorzaakt door de dringende werken, aansluitingswerken, herstellingen en kleine 
onderhoudswerken met een sleufoppervlakte van maximum 3m², wordt per kalenderjaar een retributie 
geheven van € 1 per op het grondgebied van de gemeente aanwezig aansluitingspunt.  
Deze retributie is verschuldigd vóór het einde van ieder jaar. In dit kader doet iedere nutsmaatschappij 
vóór 15 december van ieder jaar opgave van het aantal aansluitingspunten op het grondgebied van de 
gemeente.  
Artikel 4 – Inning 
De retributie dient te worden betaald binnen de 30 kalenderdagen na toezending van de facturen.   
Artikel 5 – Definitief karakter 
Indien geen bezwaren worden ingediend gedurende het openbaar onderzoek zal deze verordening als 
definitief worden aanzien en aan de hogere overheid worden toegezonden voor toepassing van het 
algemeen toezicht. 
Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 



12 

Schepen Claude Van Marcke en raadslid Pascal Desmet vervoegen zich opnieuw bij de 
gemeenteraad. 
 

Punt 4. Patrimonium   
4.1. Openbare verkoop voormalige pastorie Gijzelbrechtegem, Gijzelbrechtegemstraat 44 
4.1.1. Wijzigen principiële beslissing d.d. 4 maart 2008. 
4.1.2. Goedkeuren ontwerpakte. 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene is van oordeel dat het zeer onverstandig is om géén ruimte te 
voorzien voor eventuele latere aanpassingen van het openbaar domein in functie van de 
verkeersveiligheid en dat door deze beslissing er in de toekomst ook niets meer kan aan gedaan 
worden. 
 
De voorzitter Victor Gerniers stelt dat het zwaar verkeer zal gebannen worden uit de kern van 
Gijzelbrechtegem en dat daarvoor de nodige voorzieningen worden voorbereid. 
 
Met 17 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 neen-stemmen (CD&V-GMW) op 22 
uitgebrachte stemmen wordt beslist tot aanpassing van de principiële beslissing van de gemeenteraad 
van 4 maart 2008 houdende schrapping van de voorwaarde dat er voldoende grond beschikbaar blijft 
voor het verbreden van de Kortenberg. 
 
Met 17 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 neen-stemmen (CD&V-GMW) op 22 
uitgebrachte stemmen wordt de ontwerpakte verkoop voormalige pastorie Gijzelbrechtegemstraat 44 
goedgekeurd. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43 betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelinge, en latere wijzigingen; 
Gelet op de principiële beslissing van de gemeenteraad d.d. 4 maart 2008 de voormalige pastorie 
Gijzelbrechtegem, gelegen aan de Gijzelbrechtegemstraat 44 met inbegrip van de grond (2de afdeling 
Sie A nr. 349G), openbaar te verkopen mits het uitzicht en het karakter van de pastorie behouden blijft 
en er voldoende grond beschikbaar blijft voor het verbreden van de Kortenberg; 
Gelet op het metingsplan opgemaakt d.d. 11 december 2009 door beëdigd landmeter-expert Bart 
Degezelle, Molendreef 33, 8570 Anzegem met een grootte van 9a14ca; 
Gelet op het schattingsverslag d.d. 1 april 2010 opgemaakt door Brigitte Van Thuyne, ontvanger van 
het registratiekantoor te Waregem, Pand 304, 8790 Waregem; 
Gelet op de ontwerpakte tot verkoop, opgemaakt door notaris Ignace Demeulemeester, Statiestraat 
10, 8570 Anzegem; 
Gelet op de visie van de ontwerper van het project ‘dorpskernvernieuwing Gijzelbrechtegem’ waaruit 
blijkt dat  

• het niet opportuun is de Kortenberg over de volledige lengte te verbreden, gelet op de breedte van 
de aansluitende straten (Kwadenbulk) en gezien het verbreden niet mogelijk zou zijn omdat de 
pastorie tot tegen de huidige rooilijn gebouwd is 

• een verbreding ter hoogte van de aansluiting met de Blaarhoekstraat omwille van zwaar verkeer 
niet aangewezen is: zwaar verkeer moet zo veel mogelijk uit de dorpskern geweerd worden en het 
nemen van maatregelen om zwaar verkeer aldaar gemakkelijker te laten doorstromen past hier 
niet in; 

Na bespreking 
BESLUIT:  
Art.1: Met 17 stemmen ‘ja’ en 5 stemmen ‘neen’ – Het schrappen van volgende tekst ‘er voldoende 
grond beschikbaar blijft voor het verbreden van de Kortenberg’ in artikel 1 van de 
gemeenteraadsbeslissing d.d. 4 maart 2008 – ‘punt 4.2. Principiële beslissing tot verkoop van 
pastorieën Gijzelbrechtegem en Ingooigem’ goed te keuren.  
Art.2: Met 17 stemmen ‘ja’ en 5 stemmen ‘neen’ – Het ontwerp van akte, zoals opgemaakt door 
notaris Ignace Demeulemeester, voor het openbaar verkopen van het onroerend goed, zijnde de 
voormalige pastorie Gijzelbrechtegem op en met grond gelegen te 8570 Anzegem, 
Gijzelbrechtegemstraat 44 met een oppervlakte volgens meting van 914m², goed te keuren. De 
schattingsprijs is dienstig als instelprijs. 
Art.3: Alle kosten verbonden aan deze verkoop vallen ten laste van de koper. 
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Art.4: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
4.2. Goedkeuren ontwerpakte van verkoop perceeltje grond gelegen aan de Borreberg. 
Raadslid Rik Colman stelt voor dit agendapunt af te voeren omdat er een anomalie is ontstaan met 
een vergelijkbare verkoop, vorige gemeenteraadszitting goedgekeurd, waarbij de koper voor een 
kleiner stuk aan de Klokketuin veel meer diende te betalen. Dit is niet logisch en vooral ook niet eerlijk 
tegenover de inwoners waarbij er dient gestreefd te worden naar een gelijke behandeling. 
 
De voorzitter Victor Gerniers stelt dat de verkoopsprijs bepaald wordt door het Comite tot Aankoop 
onroerende goederen van de federale overheid en dat het gemeentebestuur zich daar niet mee inlaat. 
 
Schepen Claude Van Marcke wijst erop dat de bestemming verschillend is. 
 
De voorzitter Victor Gerniers stelt voor om dit agendapunt niet af te voeren. 
 
Met 17 neen-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 ja-stemmen (CD&V-GMW) op 22 
uitgebrachte stemmen wordt beslist dit agendapunt niet af te voeren. 
 
Met 17 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 neen-stemmen (CD&V-GMW) op 22 
uitgebrachte stemmen wordt de ontwerpakte tot verkoop van een perceeltje grond gelegen aan de 
Borreberg goedgekeurd. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43 betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen en latere wijzigingen; 
Gelet op de principiële beslissing van de gemeenteraad d.d. 3 november 2009 tot onderhandse 
verkoop van circa 65ca grond (2m breed x 32,50m lang) te nemen uit het perceel 1ste afdeling, sectie 
C, nr. 37A en 58A aan de meest biedende na publicatie; 
Gelet op het metingsplan opgemaakt d.d. 14 januari 2010 door beëdigd landmeter-expert Bart 
Degezelle, Molendreef 33, 8570 Anzegem met een grootte van 64ca; 
Gelet op het schattingsverslag d.d. 30 april 2010 opgemaakt door het Comité tot Aankoop, Engelse 
Wandeling 2F3, 8500 Kortrijk (dossiernummer 34002 G 349); 
Overwegende dat de schattingsprijs dienstig is als instelprijs; 
Gelet op de ontwerpakte van verkoop nr. 34002 G 349-1, opgemaakt door het Comité tot Aankoop, 
Engelse Wandeling 2F3, 8500 Kortrijk; 
Na bespreking 
BESLUIT: met 17 stemmen ‘ja’ en 5 stemmen ‘neen’ 
Art.1: Het ontwerp van akte nr. 34002 G 349-1, zoals opgemaakt door het Comité tot Aankoop, 
Engelse Wandeling 2F3, voor het onderhands verkopen van 64ca grond, te nemen uit het perceel 1ste 
afdeling, sectie C, deel van nr. 37A en 58A aan de meest biedende na publicatie goed te keuren. De 
schattingsprijs geldt als instelprijs. Alle kosten van de verkoop vallen ten laste van de koper(s). 
Art.2: De hypotheekbewaarder wordt ontslaan van de verplichting tot ambtshalve inschrijving bij de 
overschrijving van de akte. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
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Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 5. Gemeentelijke Vrijwillige Brandweergroep 
Goedkeuren kosteloze overname brandweermaterieel. 
Eenparig wordt de kosteloze overname goedgekeurd van brandweermaterieel aangekocht met 
financiële middelen van de Vriendenkring van de Vrijwillige Gemeentelijke Brandweergroep Anzegem. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43 betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen en latere wijzigingen; 
Gelet op de komende brandweerhervorming. 
Overwegende dat in het kader van de hervorming van de civiele veiligheid de gemeenteraad in zitting 
van 5 oktober 2010 besliste tot de operationele prezone (OPZ Zuid-West-Vlaanderen) toe te treden; 
Overwegende dat eenmaal de hulpverleningszones rechtspersoonlijkheid bekomen hebben de 
gemeenten zullen gevraagd hebben het roerend brandweerpatrimonium over te dragen aan de zones; 
Overwegende dat de Vriendenkring Brandweer van de Vrijwillige Gemeentelijke Brandweergroep 
Anzegem sedert zijn oprichting in 2003 het grootste deel van de opbrengsten van de jaarlijkse  
kalenderverkoop investeerde in divers materieel voor de brandweer ten bate van de gemeenschap; 
Overwegende dat een vriendenkring brandweer geen inbreng zal kunnen doen; 
Gelet op het voorstel dat het de door de vriendenkring aangekochte materieel kosteloos overdraagt 
aan het gemeentebestuur; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Volgend materieel aangekocht door de Vriendenkring Brandweer van de Vrijwillige 
Gemeentelijke Brandweergroep Anzegem kosteloos over te nemen: 

• 2005: zware pomp op aanhanger: pomp 8.000l/min – aankoopwaarde € 8.000 

• 2006: personeelswagen: Renault Master (nummerplaat DYP632) – aankoopwaarde € 24.000 

• 2007: tankwagen oplegger + pomp: Volvo (nummerplaat VEP203) met tankwagen Trailor 30.000l 
(nummerplaat QEV912) – aankoopwaarde: € 33.000 

• 2008: RISC-IGS wagen: bestelwagen Volkswagen LT46 (nummerplaat YTF831) – 
aankoopwaarde: € 19.500 

• 2010: pomp op aanhangwagen: Haka pomp 3000l/min – aankoopwaarde: € 34.000. 
Totale waarde: € 118.500. 
Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 6. Politie en Verkeer  
6.1. Herziening gemeentelijk mobiliteitsplan – goedkeuren participatietraject. 

Eenparig wordt het participatietraject herziening gemeentelijk mobiliteitsplan goedgekeurd. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43 betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen en latere wijzigingen; 
Gelet op het ministerieel besluit van 22 februari 2007 betreffende mobiliteitsconvenants; 
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Gelet op de omzendbrief MOW/2007/3 van 18 april 2007 van de Vlaamse minister van Mobiliteit, 
Sociale Economie en Gelijke Kansen betreffende evaluatie (met sneltoets) en bijsturing van het 
gemeentelijk mobiliteitsplan; 
Overwegende dat de gemeente Anzegem over een conform verklaard mobiliteitsplan beschikt; 
Overwegende dat de Vlaamse overheid eist dat vanaf 2008 het gemeentelijk mobiliteitsplan om de 5 
jaar geëvalueerd wordt door middel van een sneltoets; 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 5 mei 2009 houdende goedkeuring van de  
koepelmodule 34002/1/A en module 1 tot bijsturing van het gemeentelijk mobiliteitsplan; 
Overwegende dat de gemeente reeds een groot deel van de procedure m.b.t. de herziening van het 
mobiliteitsplan heeft doorlopen en dat nu gewerkt wordt aan de laatste fase: het beleidsplan; 
Overwegende dat dit de fase is waarin het plan concrete vorm aanneemt en dus de aangewezen fase 
is om inzage en inspraak aan de burger te verlenen; 
Gelet op het decreet betreffende het mobiliteitsbeleid d.d. 20 maart 2009; 
Overwegende dat de gemeente zelf kan kiezen op welke wijze de participatie van de burger gebeurt; 
Overwegende dat een infovergadering met deskundige toelichting het meest aangewezen is; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Een infovergadering te houden op 15 december 2010 om 19u in zaal De Stringe.  
Art.2: Alle inwoners en gemeentelijke adviesraden uit te nodigen. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
6.2. Vaststellen politiereglement houdende tijdelijk verbod op thuisslachtingen van schapen – 
offerfeest 2010. 
Eenparig wordt een politiereglement vastgesteld houdende tijdelijk verbod op thuisslachtingen van 
schapen offerfeest 2010. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op de gemeentewet,  
Gelet op het Gemeentedecreet,  
Gelet op de wet van 14 augustus 1986 betreffende de bescherming en het welzijn der dieren; 
Gelet op het koninklijk besluit van 11 februari 1988 waarin bepaald wordt dat slachtingen 
voorgeschreven door de ritus van een eredienst enkel mogen worden uitgevoerd in erkende 
slachthuizen of inrichtingen erkend door de minister van Volksgezondheid en Milieu; 
Overwegende dat het offerfeest van de moslimgemeenschap georganiseerd wordt rond 16 november 
2010; 
Overwegende dat het ter bevordering van de rechtszekerheid aangewezen is om tijdens de periode 
van het offerfeest alle thuisslachtingen van schapen - ook niet-rituele - te verbieden;  
Overwegende dat het ook omwille van de volksgezondheid aangewezen is om thuisslachtingen te 
verbieden;  
Gelet op de mogelijkheid om slachtingen uit te voeren in de daarvoor uitgeruste slachthuizen; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Elke thuisslachting van schapen en lammeren wordt verboden vanaf 13 november tot en met 22  
november 2010. 
Art.2: Overtredingen op artikel 1 van deze politieverordening worden bestraft met politiestraffen, voor 
zover door wetten, decreten, besluiten en verordeningen geen zwaardere straffen zijn voorzien.  
Art.3: Bekendmaking van de politieverordening zal gebeuren conform artikels 186 en 187 van het 
Gemeentedecreet.  
Art.4: Een afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan de griffie van de rechtbank van eerste 
aanleg en aan de politierechtbank, conform artikel 119 van de gemeentewet.  
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Art.5: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde, 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 6bis. Punten gevraagd door raadsleden 
6bis1. Beslissing tot het geven van een uitgebreide opdracht aan het college van burgemeester 
en schepenen om met alle mogelijke middelen (zelfs via gerechtelijke weg indien nodig) de 
afbraakmaterialen op de site Steverlynck langs de Oudenaardestraat te laten verwijderen of op 
zijn minst aan het zicht van op de openbare weg te laten onttrekken. 
Raadslid Rik Colman stelt voor om het college van burgemeester en schepenen opdracht te geven om 
met alle mogelijke middelen de eigenaar van de site Steverlynck langs de Oudenaardestraat te 
overtuigen om de afbraakmaterialen gestort langs de openbare weg zo spoedig mogelijk te 
verwijderen of op zijn minst aan het oog te onttrekken. Indien de eigenaar hier niet op wil ingaan, 
houdt deze opdracht ook in om via gerechtelijke weg tot resultaat te komen. 
 
De voorzitter Victor Gerniers deelt de mening van raadslid Rik Colman en verklaart dat er reeds actie 
werd ondernomen op 16 september en 18 oktober 2010. Hierop aansluitend heeft de bouwheer laten 
weten dat tegen 1 december een gedeelte van de site opnieuw gebruiksklaar zal zijn. 
 
De voorzitter Victor Gerniers stelt voor om af te wachten tot 1 december 2010. Mocht er alsnog geen 
gevolg worden gegeven dan is het schepencollege bereid voor zover als mogelijk 
verantwoordelijkheid op te nemen. 
 
6bis2. Beslissing tot het dringend herstel van de Vichtsesteenweg ter hoogte van de woningen 
53~65. 
Raadslid Rik Colman vraagt om dringend over te gaan tot herstel van het wegdek in zeer slechte staat 
langs de Vichtsesteenweg ter hoogte van de woningen 53~65. Deze situatie geeft aanleiding tot 
geluidsoverlast voor de omwonenden en onveilige situaties voor de weggebruikers. Het herstel werd  
jaren geleden ook al eens gevraagd.  
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat Aquafin volgens de meest recente informatie daar in 2012 
werken zal uitvoeren en dat het niet echt verantwoord is daar nu grondige werken uit te voeren maar 
dat in afwachting toch zal gezocht worden naar een tijdelijke oplossing en herstel met beperkte 
kosten. 
 
6bis3. Beslissing tot het geven van een uitgebreide opdracht aan het college van burgemeester 
en schepenen om met alle mogelijke middelen (zelfs via gerechtelijke weg indien nodig) de 
bouwvergunning die uitgereikt werd om een meergezinswoning te bouwen tussen de 
Kapellestraat en de Zurendries te laten naleven.  
Raadslid Rik Colman stelt dat de  bouwvergunning uitgereikt door het college van burgemeester en 
schepenen voor het bouwen van een meergezinswoning tussen de Kapellestraat en de Zurendries 2 
vensters toelaat langs de kant Zurendries. De realiteit op vandaag is dat er 3 vensteropeningen 
worden voorzien. Teneinde te verhinderen dat via een regularisatieprocedure de eigenaar probeert 
om deze bouwovertreding achteraf te laten regulariseren, vraagt raadslid namens de fractie CD&V-
Gemeentewelzijn aan de gemeenteraad om een uitgebreide opdracht te geven aan het college van 
burgemeester en schepenen om met alle mogelijke middelen de bouwheer te overtuigen om de 
uitgereikte bouwvergunning na te leven. Indien de bouwheer zich niet wil schikken naar de uitgereikte 
bouwvergunning houdt deze opdracht ook in om via gerechtelijke weg tot resultaat te komen. 
 
Daarnaast vraagt raadslid Rik Colman namens zijn fractie  CD&V-Gemeentewelzijn dat het college van 
burgemeester en schepenen de bouwheer opdracht geeft om de openbare weg te reinigen en proper 
te houden. Wandelaars moe(s)ten zich ter hoogte van de bouwplaats door de modder en het slijk 
waden om het wandelpad tussen de Zurendries en de Sint-Arnolduslaan te bereiken. 
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Raadslid Rik Colman wijst er verder op dat bij deze werken de bouwheer zijn bouwmaterialen 
gestapeld heeft op het openbaar grasveld langs de voetweg tussen de Zurendries en 
Ommegangstraat waardoor het gras vernietigd is en er daar welig onkruid groeit. Hij vraagt de raad 
om te beslissen dat het college van burgemeester en schepenen de bouwheer zou verplichten het 
grasveld onmiddellijk in de oorspronkelijke toestand te laten herstellen en om bij het niet ingaan op dit 
verzoek over te gaan tot het opleggen van een voldoende schadevergoeding. 
 
Voorzitter Victor Gerniers heeft een kort overzicht van de afgeleverde stedenbouwkundige 
vergunningen. Voor de plaatsing van een dakvlakraam is er geen stedenbouwkundige vergunning 
meer vereist zodat er hier dan ook geen bouwmisdrijf wordt gepleegd. 
 
Aan de bouwheer zal gevraagd worden om de openbare weg en wandelpad proper te houden. 
 
Momenteel zijn er geen bouwmaterialen meer gestapeld op openbaar domein. De bouwheer heeft een 
waarborg betaald voor het goed herstel openbaar domein na uitvoering van de bouwwerken. 
 
6bis4. Beslissing tot de aanleg van een zebrapad tussen de parking van de Linde en de wijk 
Hoogveld. 
Raadslid Rik Colman stelt voor om een zebrapad aan te leggen op de Sint-Antoniusstraat tussen de 
uitrit van de parking aan de Linde en de uitrit van de wijk het Hoogveld gezien de schoolroute voor 
heel wat kinderen van Ingooigem loopt via deze parking, door de wijk Hoogveld, voorbij het beeld van 
Schellebelle naar de school. 
 
De voorzitter Victor Gerniers is van mening dat dit wellicht verantwoord is. De vraag wordt 
doorverwezen naar de Gemeentelijke Verkeerscommissie. 
  
6bis5. Beslissing tot het plaatsen van een verkeersspiegel langs de Kerkstraat ter hoogte van 
de uitrit van de Landergemstraat. 
Raadslid Rik Colman stelt voor om een verkeersspiegel te plaatsen langs de Kerkstraat ter hoogte van 
de uitrit van de Landergemstraat gezien door de aanleg van een parkeerstrook langs de Kerkstraat 
rechtover het klooster en het Sint-Vincentiusinstituut de zichtbaarheid bij het uitrijden van de 
Landergemstraat sterk wordt belemmerd.  
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat deze aangelegenheid reeds in juli besproken werd door het  
college van burgemeester en schepenen op voorstel van schepen Maurice Vanmarcke en dat deze 
vraag werd overgemaakt aan de Administratie Wegen en Verkeer. 
  
6bis6. Beslissing tot het doortrekken van de fietssuggestiestrook langs de Vichtsesteenweg in 
het centrum van de Heirweg langs de parkeerzone ter hoogte van het bedrijf Douterloigne. 
Raadslid Rik Colman stelt namens zijn fractie CD&V-Gemeentewelzijn voor om te beslissen de 
fietssuggestiestrook langs de Vichtsesteenweg in het centrum van de Heirweg door te trekken tot 
voorbij de parkeerstrook (richting Vichte), waar het fietspad terug start. 
 
De voorzitter Victor Gerniers is van oordeel dat er meerdere oplossingen mogelijk zijn en dat deze 
aangelegenheid zal voorgelegd worden aan de Gemeentelijke Verkeerscommissie. 
 
6bis7. Beslissing tot de aankoop van een zoutstrooier voor fietspaden. 
Raadslid Rik Colman stelt voor om een zoutstrooier voor fietspaden aan te kopen om de fietspaden 
ijsvrij te houden. Gezien de gemeente Anzegem heel veel fietspaden heeft waarvoor ze 
verantwoordelijk is, is het niet evident deze ijsvrij te houden en is het aan te bevelen om dit aspect van 
de onderhoudswerken in eigen beheer uit te voeren. Praktijkervaring uit andere gemeenten leert dat 
dit nuttig en efficiënt kan zijn. 
 
Schepen Prudent Lanneau verklaart dat men op dit ogenblik bezig is met de voorbereiding van de 
sneeuw- en ijzelbestrijding voor het komende winterseizoen. Er wordt gekozen voor kleinere zones. 
Hierdoor zullen de aannemers hun sector sneller kunnen bedienen en kleinere types van zoutstrooiers 
inzetten. Deze machines kunnen ook aangepast worden zodat de fietspaden meegestrooid worden. 
De intentie om nu nog een zoutstrooier voor fietspaden aan te kopen lijkt voor de schepen eerder laat. 
Als de besturen medegedeeld worden waar een dergelijke strooier wordt ingezet dan zal hij aldaar 
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informeren. 
 
6bis8. Beslissing tot het beveiligen van de nieuwe parkeerhavens langs de Kerkstraat. 
Om de veiligheid van de weggebruikers te verhogen, stelt raadslid Rik Colman namens zijn fractie 
CD&V-Gemeentewelzijn voor om de nieuwe parkeerhavens langs de Kerkstraat uit te rusten met 
aangepaste ‘STOP’ signalisatie. Zeker voor de parking tussen de Buyckstraat en de Kerkstraat kan de 
indruk ontstaan dat het gaat om een verbindingsweg en kan er discussie zijn of hier de voorrang van 
rechts van toepassing is. 
 
Raadslid Frank Dooms van Samenéén wijst er ook op dat de parkeerhaven tussen de Buyckstraat en 
Kerkstraat veelvuldig gebruikt wordt als ‘afsnijstrook’ en dit tegen hoge snelheid. Hierdoor ontstaat een 
gevaarlijke situatie niet alleen voor de weggebruikers die op deze manier zich een korte weg banen 
maar ook voor de eventueel op de parkeerhaven manoeuvrerende auto’s. 
   
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat er volgens een eerder concept zou geopteerd worden voor 
eenrichtingsverkeer op bedoelde parkeerhaven, doch dat dit niet werd gerealiseerd. 
 
De parkeerhavens zijn eigendom van het Vlaamse Gewest en nog niet volledig afgewerkt. De hier 
besproken problematiek zal overgemaakt worden aan AWV. 
 
Raadslid Rik Colman merkt ook nog op dat bij de parkeerhaven aan de Vrije Basisschool een 
verkeersbord ‘Stop’ aan de verkeerde kant geplaatst werd en dus zonder betekenis is. 
 
6bis9. Vraag naar de stand van zaken betreffende de muur rond het monument aan de hoek 
van de Beukenhofstraat en de Harelbekestraat. 
Raadslid Jan Steverlynck vraagt nadere uitleg en de stand van zaken betreffende de muur rond het 
monument aan de hoek van de Beukenhofstraat met de Harelbekestraat. Het vernieuwen van deze 
muur werd al heel lang geleden goedgekeurd in de gemeenteraad. Er vertonen zich steeds grotere 
scheuren. Deze vormen een potentieel gevaar voor de vele kinderen die dagelijks het voetpad aldaar 
gebruiken op weg van en naar school. Nu werd er vastgesteld dat er een betonnen versterking rond 
de muur werd aangebracht aan de kant van de Beukenhofstraat. Door wie werden deze blokken 
geplaatst? Vallen de kosten ten laatste van de gemeente en zo ja wat bedragen de kosten? Wanneer 
wordt er effectief gestart met de goedgekeurde werken aan deze muur of worden deze betonblokken 
een vertrouwd straatbeeld? 
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat de huidige toestand het gevolg is van het oprichten van 
een elektriciteitscabine door Eandis en dat er voor de aanvang van de werken een beschrijvende staat 
werd opgemaakt. Na de bouwwerken moet Eandis herstelwerken uitvoeren. Verder is het ook zo dat 
in het budget 2011 een budget van 55.000 euro wordt voorzien voor verdere werken aan deze muur. 
De precieze eigendomssituatie dient ook nog nader uitgeklaard te worden. 
 
6bis10. Vraag naar welke acties het college van burgemeester en schepenen gaat nemen in het 
kader van de lokalenproblematiek van de Vichtse jeugdbewegingen? 
Raadslid Mia Tack-Defoirdt vraagt namens haar fractie CD&V-Gemeentewelzijn welke de plannen zijn 
van het college van burgemeester en schepenen om een oplossing te bieden aan de 
lokalenproblematiek van de Vichtse jeugdbewegingen nu deze door de  werken aan de kasteelbrug  
geen gebruik meer kunnen maken van de lokalen op de kasteelsite. Het sjorhout ligt nu in een 
container van de gemeente, maar het regent er om de haverklap binnen, wat nefast is voor dit 
sjorhout. Ook hun berging kampt met wateroverlast wat natuurlijk slecht is voor het materiaal.  
 
Een aanzet tot oplossing van het lokalenprobleem komt er met de start van een studie waarvoor in het 
budget 2011 een budget van 10.000 euro wordt voorzien. 
 
Schepen Greet Coucke verklaart dat de gemeentelijke technische dienst zoekt naar een oplossing om 
een constructie aan te brengen boven de container waarin het sjorhout gestapeld is en dat de 
vochtproblematiek in de berging wordt aangepakt. 
 
6bis11. Beslissing tot het ondertekenen van het charter voor een gezinsvriendelijke 
onderneming van de Gezinsbond. 
Raadslid Rik Colman vraagt om het charter voor een gezinsvriendelijke onderneming van de 
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Gezinsbond te ondertekenen. Een gezinsvriendelijk werkklimaat start met een open dialoog om te 
bekijken wat gewenst is en wat binnen de mogelijkheden ligt. Werkgevers die dit charter 
ondertekenen, verklaren respect te hebben voor de mens achter de werknemer, als lid van een gezin 
of familie, ongeacht zijn functie. Een goede combinatie van gezin en werk moet een streefdoel zijn, 
want tevreden medewerkers zijn gemotiveerder. 
 
De voorzitter Victor Gerniers is van mening dat de gemeente Anzegem reeds een zeer 
gezinsvriendelijk personeelsbeleid voert en dat het ondertekenen van dit charter niet direct zorgt voor 
een meerwaarde. Hij stelt dan ook voor om het charter niet te ondertekenen. 
 
Met 16 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 neen-stemmen (CD&V-GMW) op 21 
uitgebrachte stemmen wordt beslist het charter voor een gezinsvriendelijke onderneming van de 
Gezinsbond niet te ondertekenen. 
 

Mondelinge vragen 
Ingevolge gemeenteraadsbeslissing van 6 oktober 2009 – punt 2. Algemeen beleid ‘Aanpassing 
huishoudelijk reglement gemeenteraad‘ (artikel 12) kunnen de raadsleden op het einde van de 
openbare zitting mondelinge vragen stellen. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt wat er van aan is en wat de plannen zijn naar aanleiding van het 
verschijnen van een artikel in de pers over het jeugdheem van KAJ – Anzegem en waarin gesteld 
wordt dat de jeugdbeweging dit pand zou moeten verlaten in 2012. 
 
Schepen Greet Coucke verlaat de vergadering. 
 
Raadslid Paul Verleyen vraagt : 

• De bloembak aan het Dorpsplein ter hoogte van het zebrapad te verplaatsen zodat er meer ruimte 
ontstaat en de voetgangers niet meer op de rijweg hoeven plaats te nemen. 

• Een verduidelijking van de signalisatie op het kruispunt van de Holstraat met de Pikkelstraat. 
Enerzijds is er een op het wegdek geschilderd teken en anderzijds een verkeersbord waardoor de 
situatie zeer verwarrend is en het niet duidelijk is wie voorrang heeft. 

 
De 1° schepen Godfried Van de Meulebroeke verlaat de vergadering. 
 
Schepen Greet Coucke vervoegt zich opnieuw bij de gemeenteraad. 
 

• Aandacht voor de slechte toestand van de looppiste op het sportterrein De Drie Kaven. 

• Of er een reden/oorzaak zou bestaan voor het feit dat lopers op die piste in de maanden 
september en oktober uitzonderlijk veel last hebben van jeuk. 

• De resultaten van de grof huisvuilophaling te mogen kennen en of het nu nog zinsvol is klacht in te 
dienen tegen personen die zaken wegnemen uit het buiten geplaatste grof huisvuil. De 
nummerplaten van de wagens van deze personen zouden beschikbaar zijn. 
 

1° schepen Godfried Van de Meulebroeke vervoegt zich opnieuw bij de gemeenteraad. 
 
Raadslid Frank Dooms stelt dat de zwarte vlaggen in verband met de eventuele aanleg van een 
ringweg, die vaak vuil en  gescheurd zijn en of soms half-stok hangen een eerder vervuilend 
straatbeeld geven. Hij doet een oproep om deze te vervangen of een nieuw initiatief te bedenken. 
 
Raadslid Jan Steverlynck stelt vast dat in het domein Beukenhof meer en meer auto’s parkeren in het 
park bij het kasteel wat niet toegelaten is en vraagt de uitbaters daar opmerkzaam op te maken. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt om de paaltjes van allerlei vorm, kleur en grootte aan de Heirweg en 
Vichtsesteenweg te vervangen. 
 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene wijst op het volgende: 

• De gemeente Deerlijk onderneemt actie om een regionaal bedrijventerrein te bekomen en vraagt of 
de gemeente dit ook niet wenst te ondersteunen. 

• Bij de lopende herziening van het Provinciaal Ruimtelijk Structuurplan zijn de niet geselecteerde 
kleine kernen opnieuw niet opgenomen in de 1° fase maar doorgeschoven naar een toekomstige 
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2° fase wat nefast kan worden voor de verdere ontwikkeling van deze kernen. Raadslid vraagt om 
bij de bespreking met de provinciale diensten dit aan te kaarten. 

 
Bij toepassing van artikel 12 van het huishoudelijk reglement gemeenteraad zal op deze mondelinge 
vragen ten laatste tegen de volgende zitting schriftelijk geantwoord worden. 
 
Raadslid Rik Colman verlaat de vergadering. 
 
 
De agenda is afgewerkt en de voorzitter Victor Gerniers sluit de vergadering. 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
_________________________________________________________________________________ 
 


